
Vážení spoluobčania, 

prihováram sa Vám ako Váš novozvolený starosta na prahu Nového roka 2019. 

Dnešný deň má magické čaro príchodu nového roka, inak by išlo o všedný deň ako 

každý iný. V tento deň je priestor na bilancovanie úspechov i neúspechov, ale najmä 

dávania si nových záväzkov a predsavzatí.  

Ďakujem všetkým, ktorí mi vyjadrili svoju podporu. Je to pre mňa veľká výzva, ale 

najmä záväzok utvrdiť Vašu dôveru vo mňa. Som poctený a vnímam to ako veľkú 

zodpovednosť.Mňa i novozvolených poslancov obecného zastupiteľstva čaká náročná 

a zodpovedná práca pri správe vecí verejných, čoho som si plne vedomý. 

Žiadam Vás o trpezlivosť a ústretovosť. Je veľa vecí, ktoré je potrebné v našej obci 

vybudovať, dorobiť, vylepšiť či skrášliť. Bude si to vyžadovať veľa úsilia, jednaní, 

projektov, veľa poslaných žiadostí. Pri prejavení dobrej vôle spolupracovať, ochote 

pomáhať si, či prejavením tolerancie je možné časom dané ciele splniť. 

Dovoľte mi poďakovať sa touto cestou bývalému starostovi a tiež obecnému 

zastupiteľstvu za ich doterajšiu svedomitú prácu v prospech obce. Snažili sa správať 

vždy zodpovedne, aby uspokojili potreby čo najširšej verejnosti. 

Zároveň sa chcem úprimne poďakovať všetkým, ktorí svojou prácou a snahou 

v uplynulých rokoch prispeli k rozvoju a zveľaďovaniu našej obce, ale i všetkým, ktorí 

každodenne dokazujú, že im záleží na lepšom živote v našej obci. 

V nadchádzajúcom roku nás čaká práca na rozpracovaných a pripravených projektoch 

ako sú: 

 rekonštrukcia domu smútku, 

 podanie žiadosti o dotáciu na rekonštrukciu chodníka ulice SNP, na čo by mala 

začiatkom roka vyjsť výzva na predkladanie žiadostí. Pevne verím, že tento krát 

sa to podarí. 

Úlohou najbližších dní bude dotiahnuť do konca kolaudáciu lokality IBV JUH za 

futbalovým ihriskom. Ľudia, ktorí tam bývajú, majú záujem stať sa plnohodnotnými 

občanmi našej obce, chýba však už len tento posledný krok, aby tak mohli urobiť. 

Budem pokračovať v spolupráci so záujmovými organizáciami našej obce na 

realizovaní kultúrno-spoločenských akcií, o ktoré majú naši občania záujem. Akcie ako 



Obecná zabíjačka, Maškarný ples, Stavanie mája, Medzinárodný deň detí, Poľovnícka 

akcia, Posedenie so seniormi či More je z kvapiek. Som toho názoru, že ľudia musia 

dostávať príležitosť stretávať sa a spoločensky sa zabaviť, čo súvisí aj s mojou snahou 

dané podujatia rozšíriť o akciu ako je Deň matiek, rôzne súťaže či už vo varení guláša 

alebo kapustnice. Určite je priestor aj na zorganizovanie nejakej športovej akcie 

a založenie tradície pravidelného športového podujatia. Pevne verím, že aj naďalej 

nájdeme spoločnú reč s ľuďmi ochotnými organizovať tieto podujatia. V mesiaci 

december sme rozbehli debatu so zástupcami futbalového klubu o budúcnosti futbalu 

a športového areálu. V diskusiách plánujeme pokračovať, aby sme spoločne dosiahli 

požadovaný cieľ. Ja i poslanci obecného zastupiteľstva budeme hľadať možnosti ako 

podporiť šport a futbal v našej obci pre všetky vekové kategórie, aby bol náš krásny 

športový areál naplno využitý. 

Veľkou výzvou v roku 2019 bude informovať a učiť občanov o potrebe väčšej 

a dôkladnejšej separácie zložiek komunálneho odpadu. Nakoľko nedostatky v tomto 

smere budú mať veľký vplyv na financie nás všetkých.  

Teraz by som chcel ešte uviesť pár štatistických údajov za rok 2018. 

K dnešnému dňu má naša obec 758 obyvateľov. Počas roka 2018 sa na pobyt prihlásilo 

26 obyvateľov a odhlásilo sa 15 obyvateľov. 

Narodilo sa 6 detí, všetko chlapci. Želáme im všetko dobré v ďalšom živote. 

V priebehu roka nás opustilo 18 spoluobčanov, česť ich pamiatke. 

Do stavu manželského vstúpilo 6 našich občanov, z čoho iba jeden sobáš sa konal 

v Dolných Lovčiciach. 

Vážení spoluobčania, dovoľte mi, aby som Vám v mene svojom, v mene poslancov 

obecného zastupiteľstva a v mene pracovníkov obecného úradu poprial do Nového roka 

2019 veľa zdravia, šťastia, rodinnej pohody, veľa osobných i pracovných úspechov, a 

aby ste v kruhu svojich blízkych prežili spokojný a požehnaný rok 2019! 


